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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

    

 
Številka: 01100-80/2019-5 
Datum: 20.05.2019 
 

Z A P I S N I K 
 

4. redne  seje Sveta mestne četrti, ki je bila v torek, 14. maja 2019 ob 18.00  na 
sedežu mestne četrti. 

 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Ivan Weixl, Ivan Gregurič, Marija Stolnik, Aleš Antolinc (seji se pridruži ob 
18.25), Miroslav Mihalič,  Slavica Petek, Alojz Roj, Nastja Gajser, Nadja Emeršič (seji 
se pridruži ob 18.15) 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Halim Berro, Slavica Senekovič 
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Sebastijan Marin 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika  3. redne seje 
4. Praznik MČ 
5. Poročilo Komisije za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in 

varovanje okolja 
6. Seznanitev s sestankom glede upravljanja nepremičnin v lasti MOM 
7. Vprašanja in pobude 
8. Razno 
 

 
 
 

 
1. 

   
OSTALI PRISOTNI: 
Diana Slekovec - referent 

  

Hižak Silvester   
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Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Predsednik sveta, Oton Štrucl  pozdravi prisotne. Ugotovi, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 8 članic in  članov  sveta MČ od 
izvoljenih 13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za 
legitimno nadaljevanje seje.   
 
 
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti .Odpre 
razpravo. Pripomb ni bilo zato so na predlog predsednika soglasno z 8 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
 
1. SKLEP: 
Svet Mestne četrti sprejema dnevni red 4. redne  seje sveta mestne četrti: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika  3. redne seje  
4. Praznik MČ 
5. Poročilo Komisije za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in 

varovanje okolja 
6. Seznanitev s sestankom glede upravljanja nepremičnin v lasti MOM 
7. Vprašanja in pobude 
8. Razno 

 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika 3. redne seje 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Točko je odprl predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi. 
K besedi se priglasi Alojz Roj, ki ima pripombo  na zapisnik v 3.a točki.  V zadnji vrsti 
se namesto zapisnik doda  mnenje glede OPPN Brezje 2S (del PPE Br2-S), št. 02900-
12/2018-4. Seji se ob 18.15 pridruži Nadja Emeršič tako, da je prisotnih 9 članov Sveta. 
Ivan Gregurič pa ima pripombo na 5. sklep 5. točke zapisnika, kjer so poimensko 
napisani glasovalci. Temu oporeka in zahteva, da se imena zbrišejo. Člani Sveta se 
odločijo, da se imena zbrišejo. Seji se ob 18.25 pridruži Aleš Antolinc tako, da je 
prisotnih 10 članov Sveta. Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika 
prisotni glasovali o potrditvi zapisnika in s 8 glasovi ZA  sprejeli: 
 
  
2. SKLEP:   
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik  3. redne seje, z dne 
15. aprila 2019 s popravki v  3.a in 5. točki dnevnega reda 
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4. 
Praznik MČ 

 
 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Predsednik odpre točko in pove, da pravila še niso popravljena, zato 
predlaga sestanek naslednji dan, 15. maja 2019 ob 9. uri, nato se bodo popravljena 
pravila potrdila na dopisni seji še pred praznikom MČ. 
Praznik MČ bi ostal v enakem obsegu, kot prejšnja leta. Predlaga, da bi praznik potekal 
od 3.6. do 8.6. 2019. Športna tekmovanja se bodo odvijala od ponedeljka do petka, v 
soboto 8.6.2019 pa bo druženje krajanov in svečana proslava pred stavbo MČ ob 17. 
uri. Določi se koordinator za športna tekmovanja Aleš Antolinc, za posamezna naselja 
pa so koordinatorji: 

 Brezje - Dejan Dušej in Alojz Roj 
 Dogoše - Ivan Gregurič 
 Zrkovci – Nastja Gajser 

Nato pove, da je potrebno zadolžiti člane Sveta za naloge pri prazniku MČ. Aleš 
Antolinc se zadolži za »Igre brez meja«, kjer bi krajani med seboj tekmovali za 
simbolične nagrade. 
V soboto se bo kuhal golaž, krajani vseh treh naselij se bodo predstavili s svojimi izdelki 
iz kotla. Oton Štrucl predlaga, da se še skuha golaž. Ivan Gregurič se zadolži, da 
vpraša v Gostilni pri Sovi, če bi lahko skuhali golaž. Med sejo pride do podatka, da 
golaž ne morejo skuhati, zato se člani Sveta odločijo, da se bodo na druženju zraven 
kotlov  postregle  krajnske klobase. 
Na stojnicah se bodo predstavili krajani s svojimi izdelki (čebelarji, Pšajt, kmetija 
Horvat, društvo »Kobaleki« in še kdo). 
Klopi in mize bodo pripeljali iz PGD Dogoše in Čebelarskega društva Pobrežje-Duplek. 
Zaradi zasedenosti telovadnice bo proslava potekala letos na prostem pred Mestno 
četrtjo. Oder za nastopajoče bo priskrbel Aleš Antolinc, prav tako tudi stojnice ter 
ozvočenje. 
Za pecivo bodo poskrbele članice Sveta in referentka, za vino bodo poskrbeli člani 
Sveta. 
Na proslavi bodo nastopali  otroci OŠ Draga Kobala-podružnica Brezje, OŠ Toneta 
Čufarja, MePZ DU Brezje-Dogoše-Zrkovci, proslavo bo povezovala dr. Polona Pivec. 
Slavica Petek se opraviči in zapusti sejo ob 19.50, zato je prisotnih 9 članov Sveta. 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 

z 9 glasovi ZA sprejeli: 

 
 
 
3. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme in potrdi predloge za organizacijo in 
izvedbo prireditve ob prazniku MČ 
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5. 
Poročilo Komisije za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in 

varovanje okolja 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Predsednik v uvodu pove, da je bila 6. maja 2019 2. seja Komisije 
za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja. Zapisnik je bil 
posredovan članom po elektronski pošti. Predsednik v kratkem obrazloži sklepe, ki 
so jih sprejeli na seji Komisije: 
 

 Člani komisije predlagajo svetu MČ, da poda pobudo za odkup obstoječega 
plinovoda Plinarne Maribor s strani MOM, kar je osnova za prehod iz UNP 
na zemeljski plin 

 Člani komisije predlagajo svetu  MČ, da  preveri kakšna je situacija glede 
zaprtja pošte v Brezju 

 Člani komisije predlagajo svetu  MČ, da predlagajo Elektro Maribor 
umestitev  elektro kablov  v zemljo pred asfaltiranjem cestišča v  Ul. Borcev 

 Člani komisije predlagajo svetu  MČ, da  se na parkirišču pred mestno 
četrtjo postavijo obvestilne table, da je parkiranje dovoljeno samo pod 
določenimi pogoji  

Nato odpre razpravo. V razpravi sodelujejo vsi prisotni člani Sveta, ki se strinjajo in 
podprejo predloge Komisije. 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 

z 9 glasovi ZA sprejeli: 

 
 

4. SKLEP: 
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani in potrdi predloge Komisije 
za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja 
 
 
 

 
6. 

Seznanitev s sestankom glede upravljanja nepremičnin v lasti MOM 
 

 
 

Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Predsednik 
pove, da je bil na sestanku na MOM, kjer je bil zelo razočaran. Po novem bomo  morali 
ovrednotiti, koliko sredstev porabi MČ za delovanje društev. Stvari še niso določene, 
vendar bodo društva, ki izvajajo v svoje dejavnosti v prostorih mestne četrti v kratkem 
morali začeti plačevati obratovalne stroške. Zakon, ki to določa je bil sprejet na državni 
ravni. Ivan Gregurič pove, da če bodo društva morala plačevati stroške, bodo morali 
sami poskrbeti, da bodo sredstva dobili povrnjena. 
Druge razprave ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 
z 9 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
    
5. SKLEP: 



 5 

Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani s potekom sestanka glede 
upravljanja nepremičnin v lasti MOM 
 
 
 

7.  
Vprašanja in pobude 

 
Ivan Weixl pove, da je stranišče v zgornjih prostorih v katastrofalnem stanju. Le-tega 
ne koristijo samo člani DU, ampak tudi člani drugih društev, ki imajo aktivnosti v 
prostorih mestne četrti. Člani Sveta se v razpravi strinjajo, da naj očisti WC tisti, ki ga 
uporablja. 
K besedi se priglasi Alojz Roj, ki pove, da ga moti ekološki otok, ki je postavljen v ulici 
Na trati pri cerkvi. Smeti se tam kopičijo, najbolj je moteče ob vikendih, ko ni odvoza. 
Zato predlaga, da se ekološki otok iz te lokacije prestavi na ustreznejše mesto v isti 
ulici. Člani sveta se strinjajo s predlogom.  
Druge razprave ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 
z 9 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
6. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme predlog za prestavitev ekološkega 
otoka s parcelne št. 952 K.O. Brezje na parcelno št. 1041/ K.O. Brezje 

 
 
 
 

8. 
Razno 

 
 

Predsednik pod točko  pove, da je potrebno še skleniti pogodbo za tri mesece z čistilko. 
S 1. 7. 2019 pa je predvideno, da se najame čistilni servis, ki bo opravljal čiščenje 
poslovnih prostorov. 
Druge razprave ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 
z 9 glasovi ZA sprejeli: 

 
 

7. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se strinja, da se ga. Suzani Fras, 
Dupleška cesta 148, Maribor podaljša oz. sklene nova Pogodba o delu za 
opravljanje čiščenja poslovnih prostorov MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci, Na trati 2. 
Izvajalka bo storitev opravljala od 01. 04. 2019 do 30. 06. 2019  
 
Nato predsednik pozdravi g. Hižak Silvestra in mu preda besedo. Le-ta se predstavi in 
pove, da stanuje na Dupleški cesti 201. Pove, da ima v bližini doma velike probleme s 
čiščenjem Stražunskega potoka in tudi z košnjo v okolici. Vedno, ko je močno dežuje, 
je velika možnost, da voda zaradi neurejenosti prestopi breg in mu zalije klet v hiši. 
Zadnja leta je kosil in čistil sam, danes pa je prišel prositi za pomoč. Sam je vedno 
starejši in ne zmore več. Predsednik pove, da pozna problem in se strinja, da ga je 
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treba rešiti. Člani Sveta v razpravi sklenejo, da se pošlje dopis pristojnim službam na 
MOM. 
Druge razprave ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 
z 9 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
8. SKLEP: 
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci zahteva, da se nemudoma pristopi k 
čiščenju Stražunskega potoka ( Na polju – od Dupleške ceste do kanala SD 1) 
 
 
Na koncu predsednik seznani člane Sveta z obiskom najstarejše občanke. Letos smo 
obiskali ga. Senekovič iz Zrkovc. Obiska in darila je bila zelo vesela. Pove tudi, da je 
proslava ob materinskem dnevu uspela. G. Roj izpostavi, da je bilo letos malo premalo 
nageljnov za mamice, ker je bil obisk večji kot prejšnja leta. 
 
Druge razprave ni bilo zato se predsednik zahvali prisotnim in sejo zaključi ob 21.15. 
 
 
 
 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Oton ŠTRUCL 
 
 
Poslano: 

- članicam in članom sveta mestne četrti 
 


